
P R O T O K Ó Ł    Nr  VI/2011
z  Sesji Rady Gminy Szczytniki  odbytej w dniu 1 kwietnia  2011 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy
W sesji udział wzięło 15 radnych według załączonej listy obecności i wójt Pan  Marek 

Albrecht, Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch 
i radca prawny Pani Agnieszka Grabarek.
Porządek obrad:
1.Otwarcie sesji.
2.Ustalenie porządku obrad.
3.Przyjęcie protokołu z ostatniej  sesji.
4.Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.
5.Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
6.Interpelacje.
7.Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów oraz warunków 

i sposobu przyznawania świadczeń w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół 
i  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę  Szczytniki  w  tym  nauczycieli 
będących rencistami.

8.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  działania  Rady  Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Szczytnikach.

9.Podjecie  uchwały  w  sprawie  zgłoszenia  przez  Radę  Gminy  sołectw  do  Programu 
Wielkopolska Odnowa Wsi.

10.Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydania aktu o utworzeniu Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Szczytnikach.

11.Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetowych.
12.Podjecie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 

Szczytniki na lata 2011 – 2016.
13.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  gminnego  programu profilaktyki  i  rozwiązy-

wania problemów alkoholowych i gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na 
2011 r.

14. Podjęcie  uchwały w sprawie trybu i  sposobu powoływania i  odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.

15.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia gminnego programu przeciwdziałania przemocy 
ofiar w rodzinie na lata 2011 – 2013.

16.Sesja objazdowa – objazd po terenie Gminy (ok. godz. 10.30)
17.Odpowiedzi na interpelacje
18.Zapytania, wolne wnioski.
19.Zakończenie sesji.
Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Otwarcia  Sesji  o  godz.  9.00  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Szczytniki  Pan 
Andrzej Kupaj   i stwierdził, że na ogólny stan 15 radnych na sesję przybyło 15, zapewniając 
tym sam quorum wymagane dla prawomocności obradowania oraz podejmowanych uchwał. 
Punkt 2 - Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  w  sprawie  przedstawionego 
porządku obrad.

- radny Pan Zbigniew Karczewski  – zapytał  dlaczego porządek obrad tej  sesji  jest  tak 
obszerny,  dlaczego  projekty  uchwał  nie  są  zaopiniowane  przez  radcę  prawnego, 
zaproponował,  aby  sesje  były  robione  częściej,  następna  sesja  powinna  dotyczyć 
inwestycji  na  2011  r.,  zaproponował  skrócić  porządek  obrad  o  p.  13  i  15  –  ich 
rozpatrzenie odłożyć na najbliższa sesję,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – stwierdził, że  przedmiotem sesji objazdowej powinien 
być  odbyć się objazd po terenie gminy, a nie podejmowanie uchwał w pośpiechu przed 
wyjazdem,

- radna  Pani  Danuta  Światek  –  stwierdziła,  że  materiały  na  sesje  powinny  być  tak 
przygotowane aby radni otrzymali je co najmniej na 7 dni przed sesją,



- Zastępca  Wójta  Pan  Dariusz  Wawrzyniak  –  zaproponował  przesyłanie  radnym 
materiałów  na  sesję  poczta  elektroniczna,  zwrócił  się  do  radnych  o  podanie  swoich 
adresów e-mail,

- radny Pan Piotr Zimny – zaproponował,  aby materiały na sesje rozwozili  pracownicy 
Urzędu Gminy w ramach  ryczałtów samochodowych,

- Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj – zapytał, czy przełożenie rozpatrzenia p. 13 
i 15 na następną sesję nie zakłóci bieżącej realizacji zadań gminy,

- Skarbnik  Gminy  Pani  Małgorzata  Bloch  –  stwierdziła,  że  Wieloletnia  Prognoza 
Finansowa Gminy musi  by spójna  z  budżetem,   wprowadzenie  zmian   budżetowych 
doprowadzi do niespójności, prognoza powinna być zmieniona w taki sposób aby była 
spójna z budżetem,

- Radny Pan Krzysztof Zawadzki – poinformował, że ustawa obliguje Rade do powołania 
zespołu interdyscyplinarnego,

- Radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  poinformował,  ze  wycofuje  wniosek  dotyczący 
zdjęcia  z  porządku  dziennego  p.  13  i  15,  zgłosił  wniosek  odłożenia  rozparzenia  na 
następną sesje p.5, poddać pod głosowanie ten wniosek,

- Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w wniosek,
Rada przyjęła wniosek jednogłośnie (głosowało 15 radnych)

Wobec braku dalszych  uwag w sprawie porządku obrad Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem wniosku P. Karczewskiego. 
W wyniku głosowania Rada przyjęła  porządek obrad – jednogłośnie (głosowało 15 radnych) 
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  sesja  będzie  przebiegać  wg  porządku  dziennego  
w brzmieniu jak wyżej. jak wyżej.
Punkt 3 - Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych uwag w sprawie protokołu 
z ostatniej sesji.

- radna Pani Skrzybalska – poinformowała, że są dwie pomyłki – w jej wypowiedzi w p. 5 
nt. Ośrodka Zdrowia – wypowiadała się o złym stanie OZ w Stawie, a nie jak jest mylnie 
zaprotokołowane w Iwanowicach, w wypowiedzi Pani Wielowskiej na str. 8 protokołu, 
powinno być ujęte, że brała udział w posiedzeniu komisji Rolnictwa ...., a nie komisji 
Zdrowia ....
Wobec braku  uwag w sprawie protokołu Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie jego przyjęcia.
Rada   Gminy  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  (głosowało  15  radnych)  dokonała 

przyjęcia protokółów ze zgłoszonymi uwagami.
Punkt 4 - Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.

- Wójt Pan Marek Albrecht  – poinformował,  że  w okresie  międzysesyjnym odbyły  się 
różne konkursy i brał udział we wręczaniu nagród, w marcu uczestniczył w konferencji 
Banku  Spółdzielczego,  Gminę  Szczytniki  odwiedziła  delegacja  ukraińskich 
parlamentarzystów,  brał  udział  w  zebraniach  w  sprawie  wyboru  sołtysów  –  była 
poruszana  sprawa  reaktywacji  spółek  wodnych,  do  Gminy  wpłynęły  dwie  oferty  na 
odbiór odpadów komunalnych, poinformował,  że z oczyszczalni trzeba usunąć osady  
i  będą  one  wykorzystane  do  rekultywacji  wysypiska  odpadów  komunalnych  
w Pośredniku,  zlecił  opracowanie dokumentacji  na budowę drogi Sobiesęki Trzecie  – 
Pośrednik – koszt 20 tys. zł., odbył się przetarg na renowacje skweru przy pomniku ks. 
Kordeckiego w Szczytnikach, zlecił opracowanie dokumentacji na budowę wodociągu  
w Marchwaczu – koszt  inwestycji  ok.  600 tys.  zł,  będą  problemy z odnowa parku  
w  Iwanowicach  –  nie  jest  uregulowany  stan  prawny,  planuje  się  poprowadzić 
postępowanie w kierunku uwłaszczenia przez Gminę, odnośnie spornej drogi w Lipce – 
zlecono wytyczenie  drogi,  drzewa wytnie  OSP, teren zostanie  wyrównany równiarką, 
odnośnie udostępnienia  sal  gimnastycznych – osobami odpowiedzialnymi  są Dyrektor 
Gimnazjum w Stawie  i  Dyrektor  Szkoły Podstawowej  w Iwanowicach,  dalej  nie  jest 
rozwiązana  sprawa  zalewania  pól  w  Główczynie  –  problem  będzie  rozwiązany  gdy 
będzie dobra wola ludzi i pozwolą wybudować kryty kanał, odbyło się spotkanie wójtów 
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z PKS-em – nie można  dojść do porozumienia, 24 sołectwa zadeklarowały przystąpienie 
do  programu  Wielkopolska  Odnowa  Wsi,  dokonano  naprawy  drogi  Sobiesęki  – 
Pośrednik,  mieszkańcy  Iwanowic  sugerują  zasypanie  rowu  przy  cmentarzu  
i wybudowanie rowu krytego (koszt rur ok. 8 tys. zł) trzeba będzie wystąpić o zgodę do 
Starostwa, następnie Pan Wójt zwrócił  się o zgłaszanie  zapytań odnośnie jego pracy  
w okresie międzysesyjnym,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – stwierdził, że jeszcze dwa lata temu na spornej drodze 
w Lipce były widoczne słupki graniczne,

- Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak – zaproponował aby radni wraz z sołtysami 
stali się inicjatorami zakładania spółek wodnych, czyszczenie rowów nie jest zadaniem 
gminy,  poinformował,  że  w  piątek  odbędzie  się  spotkanie  w  sprawie  organizacji 
dożynek, zaprosił radnych do udziału w spotkaniu,

- radny Pan Piotr Zimny – stwierdził,  że w innych gminach spółki wodne działają przy 
SKR-ach,  poinformował,  że  mieszkańcy  Iwanowic  deklarują  prace  społeczne  przy 
budowie krytego rowu przy cmentarzu,

Punkt 5 – Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

do Rady wpłynęła następująca korespondencja:
- pismo  Oddziału  Międzygminnego  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  w  sprawie 

przedkładania  do  uzgodnień  projektów  uchwał  w  sprawach  oświatowych  –  będzie 
przekazane Panu Wójtowi wg właściwości,

- pismo  radnego  Pana  Zbigniewa  Karczewskiego  o  ujecie  inwestycji  dot.  sołectwa 
Kuczewola w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym - będzie przekazane Panu Wójtowi wg 
właściwości,

- pismo mieszkańców m.  Górki  i  Niemiecka  Wieś  w sprawie budowy drogi  -   będzie 
przekazane Panu Wójtowi wg właściwości,

- pismo mieszkańców Kobylarki w sprawie budowy drogi -  przekazano Panu Wójtowi wg 
właściwości,

- pismo mieszkańców sołectwa Pośrednik  w sprawie budowy drogi - będzie przekazane 
Panu Wójtowi wg właściwości,

- pismo OSP w Sobiesękach Drugi w sprawie budowy garażu -  przekazano Panu Wójtowi 
wg właściwości, odczytał odpowiedź Wójta,

- odpowiedź  Wójta  na  pismo  mieszkańców  m.  Mroczki  w  sprawie  budowy  drogi  - 
przekazano Panu Wójtowi wg właściwości, odczytał odpowiedź Wójta,

- pismo Pana Marka Sobańskiego w sprawie przekształcenia SPZOZ, 
- pismo mieszkańców m. Szczytniki w sprawie naprawy drogi - 
- odpowiedź Pana Wójta w sprawie rozbudowy szkoły w Szczytnikach, przekazano Panu 

Wójtowi wg właściwości, odczytał odpowiedź Wójta,
- odpowiedź Wójta w sprawie rozbudowy Zespołu Szkół w Szczytnikach,
- odpowiedź Wójta w sprawie udrożnienia drogi prowadzącej przez teren byłej  cegielni 

Lipka,
Punkt 6 - Interpelacje.

- radny Pan Kazimierz Bączyk – zapytał, czy jest powołana komisja do oceny stanu dróg, 
czy  w  Marchwaczu  odbiorcy  wody  będą  płacić  za  podłączenie  do  wodociągu,  na 
zebraniu  w  sprawie  wyboru  sołtysa  w  Sobiesękach  Pierwszych  mieszkańcy 
poinformowali, że zimą z powodu braku dojazdu firma nie odebrała śmieci, a po zimie 
nie chcą odebrać nadmiaru w workach,

- radna Pani Danuta Świątek – poinformowała, że wszystkie przyłącza do sieci głównej 
odbiorcy będą wykonywać na własny koszt,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – sprawa podłączenia do wodociągu w m. Marchwacz 
powinna być przedmiotem obrad Komisji Rolnictwa ...

- Pan  Wójt  –  stwierdził,  ze  sprawa  odbioru  śmieci  byłaby  załatwiona  szybko  gdyby 
mieszkańcy mu zgłosili, szkoda, ze nie zgłosili tego wcześniej,

- radny Pan Bogumił Jankowski – zapytał jak będzie wyglądać bieżące utrzymanie dróg,
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- radny pan Piotr  Zimny – zapytał  kiedy zostanie  sfinalizowany zakup nowej  koparki, 
kiedy  Panu Zbigniewowi Paszkowskiemu zostanie zwrócony zwrot kosztów sądowych 
poniesionych w związku z zaskarżeniem uchwały Rady Gminy,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski  –  zapytał  jakie  są  warunki  użytkowania  „Orlika”,  jak 
działa  obsługa, widział  jak przy pełnym oświetleniu na boisku było tylko kilka osób, 
poinformował, ze jest problem z koszami na śmieci, w  Lipce przy przystanku kosz jest 
zniszczony  nie  ma  dna,  stwierdził,  że  dużo  napraw  w  Szkole  w  mroczkach  zrobili 
rodzice, jest tam problem z dachem, koszt pokrycia blacha wyniósłby ok. 22 tys. zł, w tę 
placówkę dotychczas  nie inwestowano,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – zapytał kiedy będzie aktualizowany WPI,
- radna Pani Alicja Skrzybalska – zapytała co dalej będzie z Ośrodkiem Zdrowia w Stawie 

–  stwierdziła,  że  pytanie  to  kieruje  do Zastępcy Wójta  Pana Dariusza  Wawrzyniaka, 
rozmowy trwają już póltora roku i brak efektów,

- radny  Pan  Roman  Siciarek  –  zapytał  dlaczego  Gminny  Ośrodek  Kultury,  Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej,  Biblioteka  czy  Biuro  Obsługi  Szkół  mają  zaplanowane 
środki na 5% podwyżki, a nie 2,5 % tak jak dla Urzędu Gminy,

- radny  Pan  Paweł  Domagała  –  stwierdził,  że  trzeba  rozpatrzyć  sprawę  rowów  
w Cieszykowie oraz zniszczonych koszy na śmieci przy przystankach,

- radna Pani Jadwiga Strembicka – poinformowała, że zgłasza reklamacje odnośnie nowo 
wybudowanej  drogi  w  Gorzuchach,  są  popękane  pobocza,  mieszkańcy  wnioskują  
o oznakowanie tablicami i drogowskazami miejscowości,

- radna Pani Alicja Skrzybalska – zgłosiła uszkodzenie pobocza drogi w Stawie,
- radny  Pan  Tadeusz  Buchwald  –  zwrócił  się  o  przyjrzenie  się  rowom przydrożnym  

z myślą o ich oczyszczaniu,
Punkt  7  -       Podjecie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia   
rodzajów  oraz  warunków  i  sposobu  przyznawania  świadczeń  w  ramach 
pomocy  zdrowotnej  dla  nauczycieli  szkół  i  placówek  oświatowych 
prowadzonych  przez  Gminę  Szczytniki  w  tym  nauczycieli  będących 
rencistami.

Kierownik Referatu Urzędu Gminy Pani Grażyna Kuchnicka omówiła projekt uchwały 
w powyższej sprawie i zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, uwag i propozycji.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 17 / 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt 8 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu działania 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w 
Szczytnikach.

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, uwag i propozycji. 
odnośnie projektu uchwały w powyższej sprawie.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 18 / 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt 9 - Podjecie uchwały w sprawie zgłoszenia przez Radę Gminy sołectw 
do Programu Wielkopolska Odnowa Wsi.

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, uwag i propozycji. 
odnośnie projektu uchwały w powyższej sprawie.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 19 / 11 (głosowało 15 
radnych).
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Punkt 10 - Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydania aktu o 
utworzeniu Gminnej Biblioteki Publicznej w Szczytnikach.

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, uwag i propozycji. 
odnośnie projektu uchwały w powyższej sprawie.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 20 / 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt 11 - Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetowych.

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, uwag i propozycji. 
odnośnie projektu uchwały w powyższej sprawie.

- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  zwrócił  się  do  Skarbnika  Gminy  o  omówienie 
projektu uchwały,

- Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch omówiła projekt uchwały w powyższej sprawie 
i zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, uwag i propozycji.
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 

uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 21 / 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt  12  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  
Gminy Szczytniki na lata 2011 – 2016.

Przewodniczący  Rady   zwrócił  się  o  zgłaszanie  ewentualnych  uwag  i  propozycji  
w powyższej  sprawie. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 22 / 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt  13  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  gminnego  programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii na 2011 r.

Inspektor  ds.  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  Pani  Maria  Wiączek-Hendler 
omówiła projekt uchwały w powyższej sprawie zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, 
uwag i propozycji.

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – zapytał,  czy zmieniło się coś w porównaniu z latami 
minionymi w przypadku tych programów,

- Pani  Maria  Wiączek-Hendler  –  poinformowała,  że  nic  się  nie  zmieniło,  programy są 
podobne,
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 

uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 23 / 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt  14  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  
i  odwoływania  członków  zespołu  interdyscyplinarnego  oraz  szczegółowych 
warunków jego funkcjonowania.

Inspektor  ds.  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  Pani  Maria  Wiączek-Hendler 
omówiła projekt uchwały w powyższej sprawie zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, 
uwag i propozycji.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 24 / 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt  15  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  gminnego  programu 
przeciwdziałania przemocy ofiar w rodzinie na lata 2011 – 2013.

Inspektor  ds.  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  Pani  Maria  Wiączek-Hendler 
omówiła projekt uchwały w powyższej sprawie zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych zapytań, 
uwag i propozycji.
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI / 25 / 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt 16 -   Odpowiedzi na interpelacje  

- Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, że w sprawie problemów z odbiorem śmieci 
w  Sobiesękach  Pierwszych  sprawę  należało  zgłosić  o  wiele  wcześniej,  w  sprawie 
uszkodzonych  koszy  w  najbliższym  czasie  będzie  dokonany  ich  przegląd,  dziury  
w drogach będą naprawiane wg wstępnego kosztorysu będzie to kosztować na gorąco  
z wycinką – ok. 56,5 tys. zł, bez wycinania ok. 52 tys. zł, uważa, że naprawa powinna 
być wykonana na gorąco z wycinką, jest prowadzone postępowanie w sprawie zakupu 
koparki,

Punkt 17 - Zapytania, wolne wnioski.
- radny Pan Grzegorz Ostrowski – stwierdził, że jeżeli z boiska korzysta kilka osób to nie 

powinny się palić wszystkie lampy,
- radny Pan Zbigniew Karczewski – zapytał, dlaczego w budżecie gminy dla pracowników 

Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej,  Biura  Obsługi  Szkół,  Biblioteki,  Gminnego 
Ośrodka Kultury są środki na 5% podwyżki, a nie 2,5 % tak jak dla pracowników Urzędu 
Gminy,

- radna Pani Alicja Skrzybalska – zapytała dlaczego w ustawowym terminie do 31 marca 
Rada nie otrzymała sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 r.,

- Skarbnik  Gminy  Pani  Bloch  Małgorzata  –  odpowiedziała,  że  na  ostatnie  sesji  Rada 
dokonała zmniejszenia do 2,5% środków na podwyżki dla pracowników Urzędu Gminy 
nie  było  mowy o innych jednostkach organizacyjnych  gminy,  odnośnie  sprawozdania 
Pani  Skarbnik  przeprosiła  za  opóźnienie,   poinformowała,  że  nie  zdążyła  zrobić 
sprawozdania, przedłoży je Radzie w najbliższym czasie,

- radny pan Zbigniew Karczewki – poinformował, ze tak jak co roku jest organizowana 
trzydniowa wycieczka dla radnych i sołtysów, zaprosił radnych do udziału i zapisywanie 
się,

Punkt 18 -  Zakończenie sesji.
W  związku  z  omówieniem  wszystkich  punktów  porządku  obrad,  o  godz.10.45 

Przewodniczący Rady zamknął obrady i  zaprosił radnych do autokaru celem dokonania objazdu 
po terenie Gminy.
Punkt 19 - Sesja objazdowa – objazd po terenie Gminy (ok. godz. 10.30)
O godz.  11.00  wyjechał  autokar.  Trasa  objazdu:  Szczytniki  –  Korzekwin  –  Iwanowice  – 
Chojno (Kamienna) – Główczyn – (Romanów) Joanka – Mała Gmina – Górki – Strużka – 
Sobiesęki  Drugie  –  Sobiesęki  Trzecie  –  Pośrednik  –  Kuczewola  –  Bronibór  –  Rudunki 
Szczytnickie  –  Marcjanów  –  Popów  –  Szczytniki  –  Cieszyków  –  Krowica  Zawodnia  – 
Marchwacz – Grab – Marchwacz Kolonia – Krowica Pusta – Pieńki – Radliczyce – Gorzuchy 
– Tymieniec – Staw – Lipka (mroczki Małe) Mroczki Wielkie – Kościany – Lipka – Staw – 
Cieszyków – Szczytniki.

Protokołował:

Inspektor 
Mirosław Kowalski
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